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Datum | tid 2024-06-27| 18:30 – 20:30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt  

Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Jyrki Vouti | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Christian Janson | 

Roger Lindström | Anneli Ylinen | Henrik Parkkila | Daniel Ranveg | Tomas Åslund 

(suppleant 1) | Maria Anspach (suppleant 3) | Lena Lindström (adj) |  

Punkt 

1. Styrelsemötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Anmälan/val av sekreterare 

Till sekreterare för mötet utsågs Tomas Åslund. 

 

3. Val av två justerare att jämte ordförande justera protokollet 

Till att justera dagens mötesprotokoll Daniel Ranveg och Maria Anspach. 

 

4. Närvarokontroll 

Tolv styrelseledamöter närvarande, tre frånvarande Mikael Tranberg, Jenny 

Häggström och Bo Engholm. 

 

5. Anmälan av övriga frågor som kan medföra justering i dagordningen 

Inga övriga frågor anmäldes till dagordningen. 

 

6. Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkändes. 
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7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden  

Föregående mötesprotokoll godkändes. Inga gamla ärenden fanns. 

 

8. Rapport från AU och fastställande av AU:s beslut  

Inga ärenden fanns. 

 

9. Ekonomisk rapport  

SDK uppvisar en stabil ekonomi. Inga avvikelser utan ett normalt flöde 

konstateras. Halvårsbokslutet kommer att redovisas vid kommande CS möte. 

 

10. Kommittéernas rapporter 

• Avelskommittén. Charlott Jonsson: Kommittén haft ett uppstartsmöte efter 

DS. Planering påbörjad för avelskonferensen 2025. Generellt svårsålt av 

valpar för uppfödare i landet. I övrigt inga avvikelser. 

 

• Dreverdatakommittén. Lars Rydstedt: Arbetet i kommittén påbörjat. 

Planeras för uppstartsmöte i början av augusti. Inga avvikelser. 

 

• Jakt & utställningskommittén. Göran Hagman: Kommittén haft ett möte 

efter DS. Aktivitetsplanen uppdaterad. Innan domare utsetts till utställning 

kan man inte anmäla hunden i Dreverdata. Viltspår SM genomförs 

kommande helg dvs 29 juni, arrangör Gävleborgs DK. Arbetet med 

mästerskapsplanen fortgår. Exteriördomar utbildning i Leksand den 5 juli 

med sju elever anmälda. 

 

European Dog Show 4 – 6 september 2026. Efter dialog beslutades att 

ordförande Lars Rydstedt kontaktar ordförande i svenska stövarklubben 

med inriktning att gemensamt tillskriva SKK avseende val av 

exteriördomare för att döma drivande hundraser. 

 

Vidare beslutades att svenska dreverklubben inte ska arrangerar utställning 

den 6 september. 

 

• PR & kommunikationskommittén. Henrik Parkkila: Planering pågår för 

uppstartsmöte vid kommittén i närtid. Inga avvikelser i övrigt. 

 

• Regelkommittén. Roger Lindström. Uppstartsmöte efter DS genomfört. På 

agendan fanns championats regler, bedömningar och poängsättning vid 
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drevprov samt kommande regelrevideringsprocess. Aktivitetsplan 

uppdaterades. 

 

11. Beslut om huruvida vi ska ge ut en medlems/jubileumstidning i mitten av 

september 

Ordförande presenterade ett utkast inklusive offert till jubileumstidning 

svenska dreverklubben 80 år. Efter dialog fattades ett inriktningsbeslut att en 

eventuell utgåva ska ses som en engångsföreteelse, att tidningen ska komma ut 

i december 2024, att Lars Rydstedt inhämtar en ny offert från JO förlag, vilka är 

behjälplig vid arbetet med tidningen, samt att beslut kommer att fattas vid CS 

augustimöte. 

 

12. Avtal med Natlink AB (Tracker) 

Ordförande informerade hur arbetet förflutit sedan föregående CS möte och att 

ett avtal med ovan företag kommer att tecknas i närtid. Avtalets giltighetstid 

2024-07-01 – 2025-06-30. Information kommer att utgå efter att avtalet skrivits 

under. 

 

13. Offert från Hotell Statt i Katrineholm 

Ordförande presenterade en offert inför komman fysiska styrelsemötet i 

Katrineholm, vilken CS godkände. 

 

14. Tillsyn Norrbottens DK 

Ordförande samt Lena Lindström informerade om ärendet. Efter dialog 

beslutades att Charlott Jonsson, Lena Lindström och Maria Anspach genomför 

tillsynen tillsammans med företrädare för Norrbottens DK. Förslag på åtgärder 

presenteras på styrelsemöte i september. 

 

15. Presentation av sponsormaterial 

Ordförande presenterade JO förslags sponsormaterial som ska användas inför 

och under Drever SM och nordiska mästerskapet. Efter dialog beslutades att 

Lars Rydstedt och Henrik Parkkila träffar företrädare för JO förlag samt att 

sponsormaterialet skickas ut till styrelsen. 

 

16. Viktiga punkter att diskutera på augustimötet 

Ordförande presenterade en inriktning för diskussioner vid ovan möte. 
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17. Guldmedaljerna 

Frågan bordläggs till CS septembermöte. 

 

18. Söka bidrag ur viltvårdsfonden 

Ordförande informerade om att sista datum för ansökan för bidrag för 2025 är 

den sista september 2024. Dialog avseende innehåll till ansökan kommer att ske 

vid kommande CS möte. 

 

19. Information 

Göran Hagman informerade om dispens för ”löshund”. Tre lokalklubbar har 

fått ett negativt beslut av respektive länsstyrelser vad avser möjligheten att 

ha ”löshund” vid domarkonferenser. Vidare informerades om att samtliga 

viltspårprovdomare i närtid kommer att läggas in i SKK START program. 

 

20. Meddelanden från SKK mm 

Informerades om att inget ärende som berörde svenska dreverklubben fanns 

bland de ärenden som avhandlats vid SKK:s disciplinkommitté. 

 

21. Diskussioner 

First Vet, företag som förmedlar och tillhandahåller veterinärvård och andra 

produkter som kan erbjudas medlemmar i bl a föreningar. Beslutades att Lars 

Rydstedt svarar ingivaren First Vet att de får återkomma efter årsskiftet 

eftersom ärendet ska beredas innan. 

 

Dreverboken 2024 som fastnade i tullen är numera via Christian Janssons 

försorg hos våra medlemmar i Norge. 

 

22. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommer under mötet 

Beslutades att starttid för CS möten är kl 18.30 om inte annat i särskild ordning 

beslutas. 

 

23. Nästa möte – förslag: 24 augusti kl 09.30 – 25 augusti kl 14.30 fysiskt möte 

Kommande möte genomförs fysiskt i Katrineholm. 

 

 

24. Mötet avslutas 

Då inga fler frågor uppstått tackade Lars Rydstedt styrelsen och avslutade 

mötet. 
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Tomas Åslund   Lars Rydstedt 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

Daniel Ranveg   Maria Anspach 

Justerare   Justerare 


